
 
 

Møderække 27/8, 2/10, 7/11, 3/12, 15/1, 27/2, 1/4, 7/5, 12/6. 

 

Dagsorden  

Skolebestyrelsesmøde 

Tirsdag d. 27. august 2024 kl. 17.30-20.00. 

Forplejning sandwich eller smørrebrød 

Referent: KL 

Fraværende: 

 

1. Elevrådet 

Luca 7 kl., Oscar 7 kl, Thea 5 kl (medlemmer i elevrådet/skolebestyrelsen) 

Ny formand: Theodor 

 

Ønsker gardiner til løftet (lys generer), 

Huller i gulvet ved en af klasserne, 

Ønsker små ramper  

Ønsker nye basket-net 

Ønsker ny kunstbelægning ved fodboldbaner 

Ønsker nye bordplader mellemtrin og overbygning 

 

Talt om mobiler i overbygning, socialisering – punktet er ikke færdigdiskuteret i elevrådet.  

 

2. Kort orientering 

Skole: byggeri, parkering, ansættelse, pædagogisk internat, samarbejde med Micki Sunesen, 

SFO: ansættelse 

Bordet rundt (korte beskeder):  

Opdatering ift. billeder ved SFO – sker når personalet får taget billeder,  

trivselsugen – personalet melder ud senere, når vi er tætter på ugen,  

Personaler der evt. skifter job  kan vi af personalemæssige årsager ikke melde ud før eller hvorfor. 

Vi skal have opdateret kontaktforældrene på AULA, Gruppen med skolebestyrelsen skal opdateres. 

3. Undervisningsmiljøvurdering, handleplan 



 
Orientering om rapporten der ligger på hjemmesiden. 

Bilag: Undervisningsmiljøvurdering 

 

Orientering og gennemgang 

 

4. Princip for brugen af IT 

Feedback fra forældremøder, personalemøde og elevråd.  

Drøftelse af temaet ”mobilfri skole.” Plan for præcisering og opdatering af principper for mobil og 

IT-brug. 

Bilag: Princip for brugen af IT 

 

Drøftelser fra forældremøderne: 

I BHK – 1 klasse var oplevelsen at der var nogle, der havde telefoner men ikke de sociale medier. 

2 klasse var der flere, der allerede var på de sociale medier. 

Det var en svær diskussion at tage fat på, var der et indtryk af.  

Der er mange elever, der går ture eller spiller bordtennis. Der er også mange elever i udskolingen 

der bruger telefonen.  (information fra elevrådet) 

Mange elever skal skrive hjem, om de skal i klub eller kommer hjem osv. 

 

Elevrådet skal tage med tilbage og have snakken om, overbygningen skal aflevere mobiltelefonen 

om morgenen til slutningen af dagen.  

Udskolingen har punktet på deres teammøde. 

Punktet kommer fortløbende på skolebestyrelsens dagsorden – skal vi ændre i vores princip? I så 

fald er det vigtigt, at evt. ændringer bliver meldt ud på AULA, kontaktforældre osv.  

Vi starter i skolebestyrelsen med en formålsbeskrivelse. 

Skolebestyrelsen vil gerne høre kontaktforældrene. 

 

5. Forretningsorden for skolebestyrelsens arbejde (beslutningspunkt) 

Bilag: Forretningsorden fra aug. 2022 

• Jf. § 2: Der er besluttet 9 møder dette skoleår. Mødestart 17.30-20.00 (efter formøde). 

Godkendt 

• Møderække for næste skoleår: 27/8, 2/10, 7/11, 3/12, 15/1, 27/2, 1/4, 7/5, 

(kontaktforældremøde mangler dato), 12/6. 

Bekræftes endeligt på dette møde. 

Godkendt 

 



 
• Dagsordens opbygning, 4§. 

Opbygningen af dagsorden ændres til: 

1.Elevrådet 

2. Orienteringspunkter  

3. ”Bordet rundt” 

4. Punkter til drøftelse 

5. Punkter til beslutning 

6. Lukket dagsorden 

Der sættes tid af til hvert punkt inden mødet. 

 

Godkendt 

 

• Formøder §6. (beskrivelse mangler i den gældende forretningsorden) 

Tidligere forslag til formødets formål skal besluttes: 

§6 Bestyrelsens forældrevalgte medlemmer og suppleanter samt skolens 

medarbejderrepræsentanter, afholder et formøde som skal styrke de forældrevalgte 

bestyrelsesmedlemmers indsigt og gavne beslutningsprocesserne for alle. På formødet 

vælges hvilke af de indkomne henvendelser fra forældre og andre emner, der skal behandles 

på et senere bestyrelsesmøde, hvilke der skal orienteres om på ”bordet rundt” eller ”lukket 

punkt”, samt hvilke som kan håndteres uden om bestyrelsen. 

 

Godkendt 

 

 

6. Suppleringsvalg 

Bilag: § 1 fra styrelsesvedtægterne for Køge kommunes skolevæsen.  

Michael, Louise, Rasmus og Thea er udtrådt af skolebestyrelsen. Tilbage er fem fuldgyldige 

forældrerepræsentanter, hvilket er minimumskravet. Dog ønskes et suppleringsvalg forud for 

næste møde d. 2. oktober 2024 kl. 17.30- 18 (Vi vil gerne have 3 suppleanter). Karina skriver et 

oplæg til AULA. 

Der skal vælges ny næstformand. 

Loa Nielsen er valgt til næstformand for Skolebestyrelsen. 

Ansættelsessamtaler: Ledelsen skriver ud, hvem der har lyst til at deltage. 

 

7. Lukket punkt 

 

8. Næste møde  

Elevaktiviteter i pauserne. 



 
Skolefritidsordningens virksomhed 

 


